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Začali čistit Českou televizi. Slavný moderátor okamžitě
skončil. Už toho bylo dost

aazdravi.cz/zacali-cistit-ceskou-televizi-slavny-moderator-okamzite-skoncil-uz-toho-bylo-dost

Dlouhou dobu se to zdálo zcela nemyslitelné, ale pořádky v České
televizi se skutečně začaly měnit. Z dnešního pohledu už je jasně
patrné, jak moc se bývalému řediteli Petru Dvořákovi podařilo toto
veřejnoprávní médium zakonzervovat. Na klíčových pozicích seděli
neustále ti samí lidé, a to jak ti, kteří vystupovali na obrazovce, tak ti,
kteří připravovali vše kolem programu.

Diváci už to nechtějí

Česká televize se tak stala svého druhu skanzenem a podle některých
dokonce chráněnou dílnou, kde si dotyční mohli dělat, co se jim
zamanulo. Například natáčet tendenční reportáže jako Nora
Fridrichová nebo si zvát neustále ty samé hosty a na další doslova
kašlat, jako třeba Václav Moravec.

Když nastoupil do svého křesla nový generální ředitel, bylo jasné, že se
něco musí změnit. Důvěra lidí v ČT totiž dramaticky sledovala a mnozí
se od ní odcizili natolik, že mají potřebu se vůči ní vymezovat a vůbec
nechtějí platit koncesionářské poplatky.

Právě tam je určité jádro problému. Lidé nemají možnost televizi
odhlásit a přestat platit. Pakliže by tak činili, vytvořilo by to na vedení
tlak, aby zaměstnanci začali dělat svou práci vyváženě a kvalitně, což
se nyní neděje. Je to každopádně ke zvážení, zda takový model
nezavést.
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Takhle to dál nešlo

Přeci jen se ale věci mění k lepšímu. Jeden z nejkritizovanějších
moderátorů České televize, kterým byl Jakub Železný, před koncem
roku skončil ve všech pořadech, které moderoval. Šlo o Události a
Události, komentáře. Nový ředitel Jan Souček ostatně s jeho prací
vyjádřil nespokojenost už když do funkce nastupoval.

Nakonec bylo vše postaveno tak, že Železný si svůj konec naplánoval.
Jde však pravděpodobně jen o to, dát mu po letech služby možnost
skončit alespoň trochu důstojně, i když všichni vidí, že by na obrazovce
stejně nevydržel.

Vlajkovým pořadům České televize každopádně mimořádně prospělo,
že do nich vstoupily nové tváře a že už nepůsobí jako nějaký elitářský
klub, do kterého mohli vstoupit jen ti nejprověřenější s těmi “správnými”
názory.
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